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Sent: Tue 2/16/2021 5:40:24 PM

Subject: RE: COVID19 ziekenhuisschip

Received: Tue 2/16/2021 5:40:25 PM

HE]

Voelt beetje als open deur dit, maar: lijkt me goed hier ook in debatdossier/q&a aandacht voor te hebben.

Tot zover :-), dank voor je mail.

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry com)

Van:BEBE.EaEEE @minvws.ol>
Verzonden: 16 feb. 2021 18:34

| 1"

[>

Onderwerp: FW: COVID19 ziekenhuisschip

Ter info het onderstaande. De kans bestaat dat de ondernemer van dat Covid-schip zich weer gaat roeren en dat er via Van

Haga weer aandacht voor gevraagd gaat worden.

Weet in elk geval dat wij (MEVA en CZ) meermaals gesprekken met deze man hebben gehad. Zijn plannen klinken op het eerste

gezicht interessant maar wisselen steeds en bij doorvragen zijn er steeds veel cruciale vragen die open blijven staan.

We hebben via 3x gevraagd of iemand uit ROAZ-regio Rotterdam met deze ondernemer verder kan spreken over

IC-zorg en wat daarbij komt kijken. Dat is blijkbaar nog steeds niet gebeurd. Dat is erg spijtig, maar daar kunnen we op ons

niveau ook niet veel extra's meer aan doen. En op deze manier voelt het voor ons ook niet meer volledig veilig om met hem

verder te spreken. Ik heb het gevoel dat het erop lijkt dat het een set-up is om aan te tonen dat de minister niet serieus naar

plannen kijkt of iets dergelijks. Voor de goede orde: het is aan een ondernemer om met een overtuigend verhaal te komen; VWS

helpt door bijvoorbeeld de goede vragen te stellen en te verbinden met andere partijen maar we gaan niet zelf een plan voor

hem (door)ontwikkelen.

Het is voor jullie wel goed om te weten dat deze ondernemer diep in de FVD-achtige hoek lijkt te zitten; al eerder in januari blijkt
er publiciteit geweest waarin gerept werd over de twijfelachtigheid van de reputatie van deze ondernemer. Zie deze

twitterberichten:

meEe
keNews op Twitter: "Een coproductie van @a_ skeptic en mij:

Morgen stelt @WybrenvanHaga vragen in de Kamer over het zogenaamde #COVIDschip dat @BrautigamRoland herhaaldelijk heeft

lopen aanbieden. Een draadije over het schip en de man, op basis van eigen recherche ..." / Twitter #Tean ERE} #StopFakeNews

op Twitter: "Een coproductie van n mij: Morgen stelt @WybrenvanHaga vragen in de Kamer over het zogenaamde
#COVIDschip da herhaaldelijk heeft lopen aanbieden. Een draadje over het schip en de man, op basis van

eigen recherche ..." / Twitter

Groeten ERE]

ver: [ENE] IEEE IEEE (EREER)ERs>Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 18:20

Onderwerp: RE: COVID19 ziekenhuisschip
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Geachte heer IERESN
Wij vinden het uiteraard zeer vervelend dat u nog niet bent benaderd door het ROAZ -Zuid West Nederland. Meermalen hebben

wij aan hen gevraagd om contact met u op te nemen, waarmee wij onze afspraak zijn nagekomen. Wij kunnen hen echter niet

gebieden dit te doen.

Tijdens onze gesprekken hebben wij uitgebreid stilgestaan bij uw plannen. Met de intenties om de beste zorg te leveren in deze

covid-pandemie staan we open voor alle mogelijke hulp en advies. We hebben daarom geprobeerd om samen met u in ons gesprek
zo scherp mogelijk te krijgen wat uw plan behelst en in hoeverre dat uitvoerbaar is. Daarbij bleek dat er vanuit onze kant nog

meerdere vragen bestonden over de zorg die u kan en wil bieden. Het was bijvoorbeeld nog niet duidelijk of de zorg zich zou

richten op IC zorg of andere klinische zorg, meer in de richting van een zorghotel. Tijdens ons gesprek hebt u op een aantal vragen

antwoord gegeven, maar zijn er zeker nog cruciale punten (bijvoorbeeld op het gebied van medisch personeel en kwaliteit

van/kwaliteitseisen aan zorg) die onbeantwoord zijn gebleven, hetgeen wij ook met u gedeeld hebben.

In een recente mail d.d. 10 februari jl. stelde u opnieuw een andere vorm van zorg voor (vaccinatie door privé-zorgaanbieders die

over vaccins zouden beschikken), die wederom nieuwe vragen bij ons oproept.

De suggestie die u doet dat VWS niet alert is op de crisis noch adequaat handelt, verwerpen wij ten stelligste.

Het enige dat wij voor u kunnen doen is nogmaals het verzoek bij ROAZ-Zuid West Nederland benadrukken.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Ministerie van Vo
id,

Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

oq am | www.rijksoverheid.nl |

Van: EAE) @ romasmarine.comLEE @romasmarine.com>
Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 16:37

2e

NM
5120 fi 5.1.2e |

. (BEY) < CAEN @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: COVID19 ziekenhuisschip

minvws.nl>

(EE iw. IEEE,BE. (ERED)

Beste allemaal,

Het is vandaag drie weken geleden dat wij onze webex meeting hebben gehad. Itt wat we hadden afgesproken, is er muv wat

herinnerings emails verder geen enkele vooruitgang geboekt behalve dan “dat iemand van ROAZ mij gaat bellen”. Gezien de

desinformatie die begin januari door Mevrouw Van Ark is verteld in de Tweede Kamer, had ik na onze gesprekken betere

ontwikkelingen verwacht.

In deze roerige tijden waar het kabinet onder grote druk staat, waar een 3° golf “onafkeerbaar” is, waar avondklokken wel of niet

illegaal zijn ingesteld, in zon tijd is het simpelweg onacceptabel om ons voorstel — gezien de inhoud - te negeren. Uit de totale

radio-stilte kan ik niet anders dan te concluderen dat er blijkbaar helemaal geen druk op de zorg bestaat. Was dat wel het geval

dan had het VWS veel meer aktie ondernomen, zeker na onze webex meeting. Er schijnt gewoon geen enkele wil te zijn om snel op

langdurige termijn de druk op de zorg te verminderen en ervoor te zorgen dat op lange termijn een grotere zorgbuffer bestaat.

Ook het feit dat patienten nu 30 maanden wachttijd ondervinden om een (nog) niet-kritieke operatie uit te laten voeren, lijkt
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onbelangrijk.

Als ons voorstel serieus had opgepikt na onze bespreking hadden wij nu al in Rotterdam kunnen liggen, de klinische Covid-zorg had

al gecentraliseerd kunnen zijn, een begin had al gemaakt kunnen worden aan het opschalen van de reguliere zorg, een begin had

gemaakt kunnen worden aan het langduring opschalen van specialistische hulp in de IC/kritieke zorg sector en had men kunnen

gaan nadenken over het verlichten van de maatregelen. We hadden al bezig kunnen zijn, onbegrijpelijk en onacceptabel.

Zoals al gemeld tijdens ons gesprek is het voor ons zakelijk gezien normaal als projecten niet succesvol zijn, het hoort bij
ondernemen. Persoonlijk blijk ik het echter verbijsterend vinden hoe met ons voorstel wordt omgegaan gezien de implicaties.

Gezien de grote vraag om een update, zeker na de ingelaste pers confernetie vanmiddag, zullen wij vandaag een update geven via

de diverse media. Helaas zal dit niet positief zijn.

lk hoop hartelijk dat ons voorstel alsnog serieus wordt opgepakt.

Best regards,

Romas Marine (Monaco) SARL

Mobile: 5.1.2e

tel:IRE

ind

Following T&C apply. Copies ofsame can be sent by email upon request.

* Romas Sales Agreementfor Sale transactions of equipment
* Orgalime $2012 for services other than brokerage
* Romas terms and conditions for shipbrokers in case of brokerage services

* The law of the Netherlands applies to all activities conducted by Romas Marine (MONACO) SARL

The information contained in this message and any annexure is confidential and is intended only for the named recipient(s). If you have received this message in error, you are

prohibited from reading, copying, distributing and using the information. If you have received the message in error, please contact the sender immediately by return e-mail and

destroy the original message

Sent: Thursday, 11 February 2021 2:56 PM

Subject: RE: COVID19 ziekenhuisschip

Wij hebben nogmaals contact opgenomen met ROAZ Zuid-West Nederland en hen vriendelijk gevraagd om contact met u/je op te

nemen.

Zoals wij gezamenlijk hebben besproken richt uw verzoek zich op de verkenning van mogelijke samenwerking op het gebied van IC

zorg en/of klinische zorg. Dat hebben wij ook zo aan de ROAZ-Zuid West Nederland doorgegeven. De door u in de mail genoemde

andere soort zorgverlening (met prive zorgaanbieders), valt buiten onze scope en is voor ons daarom geen nader onderwerp van

gesprek.
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Vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

@minvws.nl | w
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